
 

Vragen ChristenUnie 20 april 2023 

Datum  21 april 2023 

Fractie ChristenUnie 

Onderwerp Aanplakborden 

 
met dank voor de beantwoording van de schriftelijke vragen met betrekking tot de aanplakborden nog 

een aanvullende vraag: 

 

De beantwoording is gericht op de verkiezingsborden.  

Onze vragen gaan ook over het gebruik als aanplakborden. Zou het beleid uit de voormalige 

gemeenten nog gehanteerd worden, dan moeten de aanplakborden in voormalig Lingewaal 

gehalveerd worden en het blauwe bord met "informatie" erboven geplaats worden. Dat is blijkbaar 

teveel moeite en laten we de dubbele borden staan.  

 

Vraag 1 

Kan er misschien enig begrip zijn voor de beeldkwaliteit van onze kernen? 

 

Vraag 2 

Is het college bereid een besluit te nemen om deze beeldvervuilende aanplakborden per direct te laten 

verwijderen? 

 

Vraag 3 

Zo nee, wat is de dringende reden dat deze aanplakborden het hele jaar moeten blijven staan in een 

aantal van onze kernen? 
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